
Referat af bestyrelsesmøde fredag d. 24. januar 2025 kl. 16 hos Birthe.
Hanne, Carsten, Birthe, Vivian, Helle, Christian, Søren

Orientering om igangværende ting og sager:
________________________________________

En evaluering af intro/info møde med nyt havemedlem.
En positiv oplevelse og det virker som en god ide for både bestyrelse og nye medlemmer at vi lige tager et møde
før et nyt medlem bestemmer sig for, om det nu også er en god ide at blive medlem – Altså en forventnings 
afstemning.

Regnskab/budget.
Der afstemmes med henblik på den kommende GF.
______________________

1. Udskiftning i bestyrelsesorganet.
Der summes om arbejdsklimaet i bestyrelsen. Er alle glade og tilfredse. Føler nogen at det kan være svært at 
blive hørt. Er der nogen der føler at de er utilstrækkelige osv.
Endvidere lidt strategi når nogen ønsker at fratræde, således at vi kan sikre at vi har en velfungerende 
bestyrelse også i fremtiden.

2. Kontaktpunkt til vores fremragende varmepumpe.
Elforbruget af varmepumpen gennemgås og der vil blive etableret en router til den, således at den kan 
fjernbetjenes fra en telefon, så husansvarlig ikke behøver at dukke op fysisk, for at tænde for varmen i 
forbindelse med fællesspisning og udlejning i den kolde årstid.

3. Forslag og ideer til håndtering af mangelfuld fælleshusaflevering.
Dette blev diskuteret og resultatet kan læses i det allerede udkomne nyhedsbrev.

4. Generalforsamling.
Formanden har et par emner til vedtægtsændringer på den kommende GF. Disse blev præsenteret.

5. Nyhedsbrevet.
Er udkommet allerede da ref skribenten har været lidt længe om at få fingeren ud. 
Beklager – Han vil blive pålagt en passende straf ;-)

6. Evt.
Et medlem har forespurgt på hvordan foreningen forholder sig til overnattende gæster f.eks i telt på plænen i 
forbindelse med afholdning af fest. Vi vil tage stilling er hvert enkelt tilfælde og umiddelbart ser vi ikke at det 
skulle være et problem.

7. Næste møde.
sat til : 13. marts hos Birthe kl 17.00

Dette var ordene

Mvh Bestyrelsen




